
 

 

Agenda FAU-møte 10, Åsen skole 
Dato og tid: 
05. juni 2023, 1930-2130 

Sted:  
Åsen skole 

Møterom: 
Inngang A - oppholdsrommet 

Innkalt av: Vidar Skillingsås (FAU-leder) 

Ordstyrer: Vidar Skillingsås 

Referent: Nora Øina 

Innkalt: Repr. for 1A, 1B, 2A, 2B, 3A, 3B, 4A, 4B, 5A, 5B, 6A, 6B, 7A og 7B 
  

Saksliste 

Saksnummer Tema Ansvarlig 

Innledning  
 

Innledning  
Introduksjon av møteagenda og møtets hensikt. 

Vidar 

Sak 1 Godkjenning av referat og innkalling/agenda  
Godkjent. 

Vidar  

Sak 2 Økonomi.  
Zainab holder på å overføre resterende beløp til FAU-kontoen. 
47 – 48.000 på konto, vi kan tenke på hva vi skal bruke midlene til. 
Hvordan kan vi gi tilbake til barn og foreldre? 

Vidar og Ellen 
Jeanette 

Sak 3 Evaluering av 17. mai  
Vipps, fungerte bra. 
Skal FAU dele ut penger til klassen som går best i toget? 
Organiseringen ble tatt opp rundt jul, foreldre kunne sette seg opp på 
grupper. Noen byttet til ønskelig gruppe, mens noen bare droppet det. 
Komiteen ble bestående av klassekontaktene og FAU. 
Inndeling av komiteene var riktig og logisk inndelt, det var nok grupper. 
Planleggingen startet des./jan. Det er lurt å informere klassen i september.  
Permen ble brukt, de digitale ble ikke brukt.  
Kontakten i gruppen gikk internt også ble spond brukt mellom gruppe 
ledere.  
Kontakt/telefonlister ble ordnet av klassekontaktene.  
I forhold til informasjonsflyt, det kan være lurt å begrense tekst, slik at det 
ikke blir for mye. Også evt. flere språk. Også lurt å sende en påminnelse. 
Er man tidlig ute kan man prøve å få til noe samarbeid med sponsorer.  
Vi tenker at FAU kan kjøpe inn noen ekstra høytalere, for å få bedre lyd. 
Evt. sjekke om det er flere på lager. Leie høytalere er også en mulighet. 
Det var veldig varierende hvor mye klassene hadde øvd på opptreden. 
Neste år må dette organiseres bedre, slik at det blir en fin opplevelse for 
barna. 
Et bedre samarbeid mellom 17. mai komiteen og skolen ønskes neste år.. 
Hva kan vi få hjelp av skolen til?  
Tilbakemelding til kommuen, vi ønsker å ha med noen ansatte fra klassen. 
Mangel på bord/stoler, var det flere? evt. leie neste år? 
Litt brå avslutning på arrangementet, ikke lurt Z starte for tidlig med 
rydding.  
Arrangementet i Rådhusparken var bra og det gikk greit å gå tilbake på de 
fleste trinnene.  

Ellen Jeanette  
(4. trinn) 
 
 

Sak 4 Status fra Natteravn 
Vi har fylt 2 av 3 vakter.  
Positive tilbake melding fra de som har gått, at dette var hyggelig.  
Mangler noen den 30.06.  

Lisa 



 

Sak 5 Møte med LFAU 
Politisk utvalg for ny skolestruktur presenterte arbeidet som er gjort så 
langt. Økonomien i Lørenskog er anstrengt, med stor gjeld. 
Åsen er prioritert, men det blir nok ikke revet og bygget fra bunnen av, 
men heller bygd opp som modulbygg 
Neste møte i LFAU tir. 13. juni  

Vidar og Thi June 

Sak 6 Eventuelt 
Ingenting.  

Alle 

Konklusjon  
 

Oppsummering/Avslutning  
Neste møte: august/september 2023 
 

FAU-leder 

 

Godkjent: 2023-06-04 Signatur: V Skillingsås 

 


